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Abstract (en)
The axle (10) supporting the oscillating levers (3) forming a return for each cable (2) between the heald frame (1) and the reverse motion (4)
is engaged in elongate slots (11a) associated with actuating screws (12), in such a way that, as a result of the transverse displacement of the
abovementioned axle (10), the reverse motions can be momentarily relaxed when work is carried out in the region of the springs (5) or of the cables
(2). <IMAGE>

Abstract (fr)
L'axe (10) qui supporte les leviers oscillants (3) formant renvoi pour chaque câble (2) entre le cadre de lisses (1) et le registre de rappel (4) est
engagé dans des lumières allongées (11a) associées à des vis d'actionnement (12), de façon à ce que par déplacement transversal de l'axe (10)
précité, les registres puissent être momentanément détendus lors des interventions au niveau des ressorts (5) ou des câbles (2). <IMAGE>
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